
 1 

PROTOKÓŁ 
z posiedzenia 46/18 

Komisji Finansów i Mienia Województwa 
Sejmiku Województwa Opolskiego 

w dniu 4 września 2018r. 
 
Rozpoczęcie – godz. 9:00 
 
Lista obecności członków Komisji w załączeniu. 
Posiedzenie odbyło się w siedzibie Urzędu Marszałkowskiego Województwa Opolskiego. 
Obrady prowadził ZBIGNIEW ZIÓŁKO  – Przewodniczący Komisji Finansów i Mienia 
Województwa. 
 
PORZĄDEK OBRAD: 
1. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Województwa Opolskiego na lata 2018-2022. 
2. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany budżetu Województwa 
Opolskiego na 2018 rok. 
 

* * * 
ZBIGNIEW ZIÓŁKO, Przewodniczący Komisji Finansów i Mienia Województwa przywitał 
członków Komisji i zaproszonych gości. Stwierdził quorum i odczytał proponowany porządek 
obrad. Poinformował o wprowadzeniu dodatkowych punktów do porządku obrad:  
−−−− zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie powierzenia Powiatowi Kędzierzyńsko - 

Kozielskiemu realizacji zadania pn. „Organizacja zawodów sportowo - pożarniczych” w 
ramach II edycji Marszałkowskiego Budżetu Obywatelskiego Województwa Opolskiego, 

−−−− zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie powierzenia Powiatowi Głubczyckiemu 
realizacji zadania pn. „Poprawa bezpieczeństwa na obiektach sportowych II” w ramach II 
edycji Marszałkowskiego Budżetu Obywatelskiego Województwa Opolskiego, 

−−−− zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie powierzenia Powiatowi Krapkowickiemu 
realizacji zadania pn. „Ludzie Otmętu – takie tu buty” w ramach II edycji 
Marszałkowskiego Budżetu Obywatelskiego Województwa Opolskiego, 

−−−− zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie powierzenia Gminie Prószków realizacji zadania 
pn. „Z „Kaprysem” i Gminn ą Orkiestrą Dętą Prószków szanujemy seniorów oraz 
rozwijamy dzieci i młodzież” w ramach II edycji Marszałkowskiego Budżetu 
Obywatelskiego Województwa Opolskiego, 

−−−− zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie powierzenia Gminie Prudnik realizacji zadania 
pn. „Organizacja cyklu 9-ciu imprez integracyjnych na terenach wiejskich Gminy Prudnik” 
w ramach II edycji Marszałkowskiego Budżetu Obywatelskiego Województwa Opolskiego, 

−−−− zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie powierzenia Gminie Skoroszyce realizacji 
zadania pn. „Od Juniora do Seniora – aktywnie spędzaj czas” w ramach II edycji 
Marszałkowskiego Budżetu Obywatelskiego Województwa Opolskiego, 

−−−− zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie powierzenia Gminie Olszanka realizacji zadania 
pn. „100 pieśni na 100-lecie odzyskania niepodległości XXIII Wojewódzki Festiwal Pieśni 
Patriotycznej „Tobie Polsko” w Olszance” w ramach II edycji Marszałkowskiego Budżetu 
Obywatelskiego Województwa Opolskiego, 

−−−− zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie powierzenia Gminie Pakosławice realizacji 
zadania pn. „Dziś Orlik Klubowy, jutro Stadion Narodowy – II edycja”  w ramach II edycji 
Marszałkowskiego Budżetu Obywatelskiego Województwa Opolskiego. 

Porządek obrad posiedzenia wraz ze zmianami został przyjęty jednogłośnie. 
* * * 
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Ad. 1.  
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Województwa Opolskiego na lata 2018-2022. 
Ad. 2.  
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany budżetu Województwa Opolskiego na 2018 
rok. 
 
S.MAZUR (Skarbnik Województwa Opolskiego) – omówił projekty przedmiotowych uchwał –            
w załączeniu XLV sesji Sejmiku Województwa Opolskiego. 
 
Z.ZIÓŁKO  – czy są pytania? – nie było. Kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały 
w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Województwa Opolskiego na lata 2018-2022? 
 

GŁOSOWANIE 
„ZA” - 4   „PRZECIW” – 1   „WSTRZYMAŁO SI Ę” – 0 

 
Z.ZIÓŁKO – kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały w sprawie zmiany budżetu 
Województwa Opolskiego na 2018 rok? 
 

GŁOSOWANIE 
„ZA” – 4   „PRZECIW” – 1   „WSTRZYMAŁO SI Ę” – 0 

 
***WNIOSEK*** Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zmiany 
Wieloletniej Prognozy Finansowej Województwa Opolskiego na lata 2018-2022. 
 
***WNIOSEK*** Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zmiany 
budżetu Województwa Opolskiego na 2018 rok. 
 
 
Ad. 3.  
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie powierzenia Powiatowi Kędzierzyńsko - 
Kozielskiemu realizacji zadania pn. „Organizacja zawodów sportowo - pożarniczych” w ramach 
II edycji Marszałkowskiego Budżetu Obywatelskiego Województwa Opolskiego. 
Ad. 4.  
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie powierzenia Powiatowi Głubczyckiemu realizacji 
zadania pn. „Poprawa bezpieczeństwa na obiektach sportowych II” w ramach II edycji 
Marszałkowskiego Budżetu Obywatelskiego Województwa Opolskiego. 
Ad. 5.  
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie powierzenia Powiatowi Krapkowickiemu realizacji 
zadania pn. „Ludzie Otmętu – takie tu buty” w ramach II edycji Marszałkowsk iego Budżetu 
Obywatelskiego Województwa Opolskiego. 
Ad. 6.  
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie powierzenia Gminie Prószków realizacji zadania 
pn. „Z „Kaprysem” i Gminn ą Orkiestrą Dętą Prószków szanujemy seniorów oraz rozwijamy 
dzieci i młodzież” w ramach II edycji Marszałkowskiego Budżetu Obywatelskiego Województwa 
Opolskiego. 
Ad. 7.  
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie powierzenia Gminie Prudnik realizacji zadania pn. 
„Organizacja cyklu 9-ciu imprez integracyjnych na terenach wiejskich Gminy Prudnik” w 
ramach II edycji Marszałkowskiego Budżetu Obywatelskiego Województwa Opolskiego. 
Ad. 8.  
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Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie powierzenia Gminie Skoroszyce realizacji zadania 
pn. „Od Juniora do Seniora – aktywnie spędzaj czas” w ramach II edycji Marszałkowskiego 
Budżetu Obywatelskiego Województwa Opolskiego. 
Ad. 9.  
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie powierzenia Gminie Olszanka realizacji zadania pn. 
„100 pieśni na 100-lecie odzyskania niepodległości XXIII Wojewódzki Festiwal Pieśni 
Patriotycznej „Tobie Polsko” w Olszance” w ramach II edycji Marszałkowskiego Budżetu 
Obywatelskiego Województwa Opolskiego. 
Ad. 10.  
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie powierzenia Gminie Pakosławice realizacji zadania 
pn. „Dziś Orlik Klubowy, jutro Stadion Narodowy – II edycja”  w ramach II edycji 
Marszałkowskiego Budżetu Obywatelskiego Województwa Opolskiego. 
 
B.OSTROWSKI (z-ca dyrektora Departamentu Kultury, Sportu i Turystyki)  – omówił 
przedmiotowe projekty uchwał – w załączeniu XLV sesji Sejmiku Województwa Opolskiego. 
 
Z.ZIÓŁKO  – czy są pytania? Zatem przechodzimy do głosowania. Kto jest za pozytywnym 
zaopiniowaniem projektu uchwały w sprawie powierzenia Powiatowi Kędzierzyńsko - Kozielskiemu 
realizacji zadania pn. „Organizacja zawodów sportowo - pożarniczych” w ramach II edycji 
Marszałkowskiego Budżetu Obywatelskiego Województwa Opolskiego? 
 

GŁOSOWANIE – JEDNOGŁO ŚNIE „ZA” 
 
Kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały w sprawie powierzenia Powiatowi 
Głubczyckiemu realizacji zadania pn. „Poprawa bezpieczeństwa na obiektach sportowych II” w 
ramach II edycji Marszałkowskiego Budżetu Obywatelskiego Województwa Opolskiego? 
 

GŁOSOWANIE – JEDNOGŁO ŚNIE „ZA” 
 
Kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały w sprawie powierzenia Powiatowi 
Krapkowickiemu realizacji zadania pn. „Ludzie Otmętu – takie tu buty” w ramach II edycji 
Marszałkowskiego Budżetu Obywatelskiego Województwa Opolskiego? 
 

GŁOSOWANIE – JEDNOGŁO ŚNIE „ZA” 
 
Kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały w sprawie powierzenia Gminie Prószków 
realizacji zadania pn. „Z „Kaprysem” i Gminną Orkiestrą Dętą Prószków szanujemy seniorów oraz 
rozwijamy dzieci i młodzież” w ramach II edycji Marszałkowskiego Budżetu Obywatelskiego 
Województwa Opolskiego? 
 

GŁOSOWANIE – JEDNOGŁO ŚNIE „ZA” 
 
Kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały w sprawie powierzenia Gminie Prudnik 
realizacji zadania pn. „Organizacja cyklu 9-ciu imprez integracyjnych na terenach wiejskich Gminy 
Prudnik” w ramach II edycji Marszałkowskiego Budżetu Obywatelskiego Województwa Opolskiego? 
 

GŁOSOWANIE – JEDNOGŁO ŚNIE „ZA” 
 
Kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały w sprawie powierzenia Gminie 
Skoroszyce realizacji zadania pn. „Od Juniora do Seniora – aktywnie spędzaj czas” w ramach II edycji 
Marszałkowskiego Budżetu Obywatelskiego Województwa Opolskiego? 
 

GŁOSOWANIE – JEDNOGŁO ŚNIE „ZA” 
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Kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały w sprawie powierzenia Gminie Olszanka 
realizacji zadania pn. „100 pieśni na 100-lecie odzyskania niepodległości XXIII Wojewódzki Festiwal 
Pieśni Patriotycznej „Tobie Polsko” w Olszance” w ramach II edycji Marszałkowskiego Budżetu 
Obywatelskiego Województwa Opolskiego? 
 

GŁOSOWANIE – JEDNOGŁO ŚNIE „ZA” 
 
Kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały w sprawie powierzenia Gminie 
Pakosławice realizacji zadania pn. „Dziś Orlik Klubowy, jutro Stadion Narodowy – II edycja” w 
ramach II edycji Marszałkowskiego Budżetu Obywatelskiego Województwa Opolskiego? 
 

GŁOSOWANIE – JEDNOGŁO ŚNIE „ZA” 
 
J.TRZEPIZUR (członek Komisji) – mam taką dygresję jeśli mogę coś dodać – po ostatniej sesji 
byliśmy w Murowie – to się też odnosi do budżetu obywatelskiego – Pan Wójt bardzo sympatyczny 
chwalił się, że pozyskał na bieg ponad 50tys. Natomiast na pytanie ile ma na szkolenie dzieci i 
młodzieży było trochę gorzej. Ja marzyłbym, żeby okręgowy związek, który szkoli młodzież w 
dyscyplinie olimpijskiej miał środki bo w przyszłym roku nie zrobimy żadnych imprez. Środki, które 
przekazuje samorząd to ta proporcja, na co zwracam uwagę, to pamiętajmy że  w wielu zadaniach, 
które powinny być realizowane – Skarbnik pewnie powie że to nie są zadania własne – będziemy mieć 
dużo problemów. Powinniśmy pochylić się na tym tematem bo myślę, że przyszły rok będzie bardzo 
trudny dla bardzo wielu dyscyplin, które muszą realizować zadania trochę takie ogólne. Wszyscy tak 
delikatnie mówią – to nie nasz problem. A problem jest bardzo poważny. 
 
Z.ZIÓŁKO  – J.Trzepizur ciągle porusza ten temat bo zawsze walczy o kwestie  sportu i ja się z tym 
jak najbardziej zgadzam. Tylko powiem w ten sposób – w przypadku budżetu obywatelskiego 
wszystko zależy od aktywności. Bardzo często działacze sportowi i nie tylko, bo np. też animatorzy 
kultury – czekają aż im spadnie gotowy pieniądz z góry. Nie zabiegają wtedy. Przy budżecie 
obywatelskim trzeba się jednak trochę postarać. Trzeba znaleźć chętnych, trzeba znaleźć ludzi którzy 
pobiegają za tym i zbiorą podpisy, a później jeszcze trzeba zaktywizować ludzi na głosowania. To nic 
nie stoi na przeszkodzie  bo kluby sportowe – nie te duże – jak mają duże upowszechnienie to mają 
dużo ludzi, którzy chodzą na zajęcia i wtedy można tą grupę w sumie łatwo rozbudować. Dlatego 
myślę, że to co akurat można w budżecie na sport zarezerwować w normalnym trybie to tak. Ale w 
przypadku budżetu obywatelskiego, to jego sens polega głównie na tym, że to właśnie ma od dołu 
przyjść inicjatywa i dobre zorganizowanie tego wszystkiego, żeby o te pieniądze rywalizować i je 
zdobyć. Gdybyśmy w budżecie obywatelskim powiedzieli, że  milion pójdzie na sport, milion na 
kulturę, 500tys. na straże pożarne, to wtedy moglibyśmy tego nie zrealizować bo w sporcie by się 
zdarzyło akurat, że chętnych byłoby na 2 miliony. Dlatego uważam, że w tym wypadku to jest tylko 
kwestia taka, że być może związki sportowe czy zrzeszenia powinny właśnie bardziej uświadomić i 
zachęcić. Wiemy doskonale, że wśród  działaczy sportowych jest mnóstwo ludzi, którzy mają pewien 
balast wiekowy. Ograniczmy się tylko do wieku, nie do innych ewentualnie doświadczeń, ale oni są 
przyzwyczajeni, że powinni pieniądze dostać. Natomiast w przypadku budżetu obywatelskiego trzeba 
się naprawdę nastarać żeby przejść te wszystkie etapy od momentu wymyślenia, złożenia wniosku, 
głosowań itd.    
 
J.TRZEPIZUR  – po pierwsze konstrukcja budżetu nie pozwala na tego typu działanie ale uważam, że  
akurat to nie jest zadanie, które okręgowy związek powinien realizować. 
 
Z.ZIÓŁKO  – on ma tylko uświadamiać. 
 
J.TRZEPIZUR  – po pierwsze jest  podzielony na kilka okręgów więc wiadomo, że w tym momencie 
nie trzyma się to kupy i nie pasuje do tego. Ja tylko zwracam uwagę na proporcje –  140tys na zawody 
pożarnicze i organizacja  szkolenia dzieci i młodzieży w różnych ważnych dyscyplinach – to ta 
dysproporcja jest ogromna. Problem będzie na poziomie województwa opolskiego. Zwracam na to 
uwagę bo problem jest poważny. 
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Z.ZIÓŁKO  – ktoś taki projekt wymyślił, ktoś go na tyle rozpowszechnił, to wszystko wyszło w 
głosowaniach. Nikt w urzędzie marszałkowskim tego nie podzielił. 
 
S.MAZUR – projekt „dziś Orlik klubowy jutro stadion narodowy” to jest dziedzina sportu. Tylko, że 
ktoś postawił na to, żeby to był projekt sportowy i ktoś za tym chodził, tak jak powiedział Z.Ziółko. A 
jeśli w Murowie nikt tego nie zrobił…. 
 
J.TRZEPIZUR  – ja nie chciałbym tego zderzać, że my nie pasujemy w kategoriach tych działań – 
mówię o proporcjach. 
 
Z.ZIÓŁKO  – budżet obywatelski jest na tyle szerokim pojęciem, że można w to wkomponować 
bardzo wiele działań cyklicznych i długotrwałych. Zakłada, że jeżeli ktoś by napisał projekt żeby 
przez pół roku czy rok prowadzić szkolenia – zakładam, że czasami z jakąś działalnością jest 
najtrudniej to wprowadzić w życie. Potem jak już nawet rodzice zobaczą jeśli to dotyczy dzieci, to 
nawet jeśli potem związek sportowy czy gmina wysupła trochę pieniędzy, to i rodzice widząc efekty z 
chęcią też trochę partycypują w tym wszystkim.  
 
J.TRZEPIZUR  – termin realizacji jest ten rok? 
 
M.STODOŁA (z-ca dyrektora Gabinetu Marszałka) – tak.  
 
J.TRZEPIZUR  – cały rok? 
 
M.STODOŁA  – 2018/2019. Zakładamy rok czasu od ogłoszenia wyników. 
 
Z.ZIÓŁKO  – budując taki projekt do budżetu obywatelskiego i kalkulując np. ile by kosztował trener, 
wynajęcie obiektu czy inne rzeczy… 
 
J.TRZEPIZUR  – to nie chodzi o to bo z tym sobie poradzimy. Mówię o organizacji – na to sobie nie 
mogą pozwolić bo pracują od 1 stycznia. Jak były konkursy nie będę komentował ale nie ukrywam, że 
cały czas zwracam uwagę na proporcje. 
W sobotę mieliśmy wielkie zawody – 700 osób. Proszę sobie policzyć sędziów itd. To jest po prostu 
kompromitacja. Wystosuję oficjalne pismo do Marszałka bo problem musi być rozwiązany, a jeżeli nie 
to my w przyszłym roku nie zrobimy żadnej imprezy. Nie będziemy się już prosić o pieniądze bo to co 
jest w tym roku, to jest po prostu żałosne. Ja zwracam uwagę jako członek Komisji Finansów bo 
problem jest złożony. Na komisji zwróciłem uwagę, że za mało poświęcamy czasu m.in. takiej analizie 
jak to może wyglądać. 
 
M.STODOŁA  – my w aktywności nie możemy nikogo wyręczać. 
 
J.TRZEPIZUR  – nie chciałbym się zderzać bo ja się cieszę, ale tylko tłumaczę, że nie jest rolą 
krajowego związku… my mamy inne zadania. Szkolimy młodzież itd. 
 
M.STODOŁA  – chodzi mi tylko o to, że potrafią się mobilizować nawzajem. Jeden z dyrygentów w I 
edycji pokazał że można i w tym roku mamy kilka orkiestr dętych. 
 
J.TRZEPIZUR  – na cały  rok dostajemy około 15tys. na organizację imprez w lekkiej  atletyce, która 
ma ponad 40 konkurencji. Proszę sobie policzyć co my możemy za to zrobić. Skąd ja wezmę sędziów 
itd. Teraz mieliśmy dramatyczną sytuacja ale musimy to robić. 
 
Z.ZIÓŁKO  – powiem w tym momencie że musicie się dokładnie zająć tym tematem jako Komisja . 
 
J.TRZEPIZUR  – myśmy się zajmowali. 
 
Z.ZIÓŁKO  – natomiast my jako członkowie Komisji Finansów możemy wtedy się zastanawiać skąd 
wziąć pieniądze. 
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J.TRZEPIZUR  – chciałbym się nad tym na Komisji Finansów pochylić i taki wniosek chciałbym 
złożyć żeby Komisja to przeanalizowała. Przepraszam, że tak emocjonalnie, ale nie mówię o sobie bo 
ja nic z tego nie mam. Natomiast świecę oczami i za chwilę będę musiał złożyć rezygnację z 
M.Szymkowiczem bo mamy dość takiej sytuacji, że musimy dorosłym ludziom to tłumaczyć i 
właściwie nie wiemy co mamy powiedzieć, a oni wiedzą że jestem radnym więc krąży pewien wstyd. 
 
***WNIOSEK*** Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie 
powierzenia Powiatowi Kędzierzyńsko - Kozielskiemu realizacji zadania pn. „Organizacja 
zawodów sportowo - pożarniczych” w ramach II edycji Marszałkowskiego Budżetu 
Obywatelskiego Województwa Opolskiego. 
 
***WNIOSEK*** Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie 
powierzenia Powiatowi Głubczyckiemu realizacji zadania pn. „Poprawa bezpieczeństwa na 
obiektach sportowych II” w ramach II edycji Marszałkowskiego Budżetu Obywatelskiego 
Województwa Opolskiego. 
 
***WNIOSEK*** Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie 
powierzenia Powiatowi Krapkowickiemu realizacji zadania pn. „Ludzie Otmętu – takie tu 
buty” w ramach II edycji Marszałkowskiego Budżetu Obywatelskiego Województwa 
Opolskiego. 
 
***WNIOSEK*** Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie 
powierzenia Gminie Prószków realizacji zadania pn. „Z „Kaprysem” i Gminną Orkiestrą 
Dętą Prószków szanujemy seniorów oraz rozwijamy dzieci i młodzież” w ramach II edycji 
Marszałkowskiego Budżetu Obywatelskiego Województwa Opolskiego. 
 
***WNIOSEK*** Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie 
powierzenia Gminie Prudnik realizacji zadania pn. „Organizacja cyklu 9-ciu imprez 
integracyjnych na terenach wiejskich Gminy Prudnik” w ramach II edycji 
Marszałkowskiego Budżetu Obywatelskiego Województwa Opolskiego. 
 
***WNIOSEK*** Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie 
powierzenia Gminie Skoroszyce realizacji zadania pn. „Od Juniora do Seniora – aktywnie 
spędzaj czas” w ramach II edycji Marszałkowskiego Budżetu Obywatelskiego Województwa 
Opolskiego. 
 
***WNIOSEK*** Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie 
powierzenia Gminie Olszanka realizacji zadania pn. „100 pieśni na 100-lecie odzyskania 
niepodległości XXIII Wojewódzki Festiwal Pieśni Patriotycznej „Tobie Polsko” w 
Olszance” w ramach II edycji Marszałkowskiego Budżetu Obywatelskiego Województwa 
Opolskiego. 
 
***WNIOSEK*** Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie 
powierzenia Gminie Pakosławice realizacji zadania pn. „Dziś Orlik Klubowy, jutro Stadion 
Narodowy – II edycja” w ramach II edycji Marszałkowskiego Budżetu Obywatelskiego 
Województwa Opolskiego. 
 

* * * 
Na tym Przewodniczący Komisji zakończył dyskusję, podziękował członkom Komisji i przybyłym 
gościom za udział w posiedzeniu i zamknął obrady. 
 

* * * 
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Zakończenie – godz. 9:30 
Czas trwania posiedzenia – 30 minut 
 
 
           

 Przewodniczący Komisji 
Finansów i Mienia Województwa 

 
ZBIGNIEW ZIÓŁKO 

 
 


